
Beschouwing bij najaarsbrief 2023 en begroting 2024 namens Leefbaar Tynaarlo 

Als eerste willen wij het college danken voor de heldere en begrijpelijke taal van zowel najaarsbrief 

als begroting. De nieuwe opzet lijkt nog beter grip te geven op de complexe financiële systematiek en 

is voor ons zeer herkenbaar. 

We zien consistent beleid en zien dat het college uitvoering geeft aan de bedoelingen van de raad. Bij 

de behandeling van de perspectievennota is een motie aangenomen waarin het college wordt 

gevraagd te onderzoeken op welke wijze de sportclubs ondersteund kunnen worden. Hieraan is tot 

op heden geen uitvoering gegeven en dat doet ons pijn. Onze sportclubs vormen de ruggengraat van 

onze gezonde en sociale samenleving. Wij signaleren dat zij worstelen met de trendmatige 

verhogingen van de huur. Sommige clubs gaan daardoor minder trainen. Dat kan toch nooit onze 

bedoeling zijn geweest? Prachtige faciliteiten bouwen en dan de huur zo hoog maken dat de clubs er 

minder gebruik van gaan maken omdat ze het niet kunnen betalen. Daarom zal onze fractie met een 

motie komen om de huurverhoging voor 2024 niet door te voeren. Wij zullen de quick-scan die wij 

zelf onder de clubs hebben gehouden overhandigen aan het college opdat er een sprintje getrokken 

kan worden naar het onderzoek waar we zo reikhalzend naar uitkijken. 

Overigens bereiken ons ook signalen vanuit de culturele organisaties dat de huur van de ruimtes in 

dorpshuizen of mfa’s  soms een probleem vormt. Onze gemeenschapsruimtes dienen in onze ogen 

laagdrempelig toegankelijk te zijn voor al onze organisaties.  We hopen dat het nieuwe 

accommodatiebeleid hier duidelijkheid over zal scheppen. 

Terecht stelt u als college dat centrumontwikkeling meer is dan het verbeteren van het 

straatmeubilair. Toch zijn er inwoners die zich ergeren aan zwerfafval of smoezelige borden. Zij kijken 

naar de gemeente om alles op te knappen. Maar we willen ook een zelfredzame en inclusieve 

samenleving zijn. Ziet het college mogelijkheden/ kansen om het schoon en fris houden van straten 

en pleintjes als gedeelde verantwoordelijkheid op te pakken met inwoners en ondernemers? 

 

 


